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Проанализировано понятие «экономическая культура» в современной российской и западной 
литературе. Выделены три основных подхода к этому понятию: когнитивно-ценностный подход 
(исследует экономическую культуру как систему экономических знаний и ценностных ориентаций); 
деятельностный подход (исследует экономическую культуру как способ экономического поведения); 
культурологический подход (исследует экономическую культуру в контексте социокультурного опыта, 
традиций). Предпринята попытка интегрировать эти подходы в некую комплексную программу 
исследования экономической культуры.  
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N.B. Semenova 
Modern conceptions of economic culture 

It is analyzed the notion of “economic culture” in modern Russian and European literature. It is distinguished 
three approaches to this notion: cognitive-and-value approach (investigates economic culture as a system of 
economic knowledge and value orientations); activity approach (investigates economic culture as a way of 
economic behavior); culture science approach (investigates economic culture within the context of sociocultural 
experience, traditions). It is made an attempt to integrate these approaches in a complex program of economic 
culture investigation. 
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